
Referat – bestyrelsesmøde den 04.12.2012 

 

Deltagere: Preben Jensen, Ingrid Hansen og Annalise Almind 

1. Ombygning af bygninger med affaldscontainere 

Efter gennemgang med inspektørafdelingen er vi kommet frem til en følgende løsning: Vedr. 

bygningerne indeholdende affaldscontainerne ud for nr. 1 og nr. 5 fjernes endnu en dør og der 

isættes en skydedør i samme bygningsstil. De gamle døre bruges til at omkranse den container, 

som der ikke er plads til i den nuværende bygning. Dermed bliver der skærmet af for alle 

containerne.  

Der er pt. Ingen problemer med bygning til affaldscontainerne ud for nr. 2-6 – der er rigelig plads 

alle containerne og derfor gøres der i denne omgang ikke noget ved denne bygning. 

2. Beholdere til brugte batterier 

Vi har nu modtaget de nye beholdere til brugte batterier og vi opfordre alle til at bruge dem. 

3. Invitation til besøg hos Miele Gallery 

Vi har modtaget en invitation til at deltage i et besøg hos Miele Gallery i Vejle. Da vi står for at 

skulle udskifte den ene vaskemaskine, er det bestemt et besøg værd, så vi kan se hvad der findes 

på markedet. Preben Jensen deltager fra bestyrelsen. 

4. Installation af Fibernet fra Syd Energi 

På vores afdelingsmøde i september blev det vedtaget at sige ja til tilbud fra Syd Energi om at få 

Fibernet lagt ind, da etableringsomkostningerne er gratis. Denne beslutning er blevet omstødt at 

organisationsbestyrelsen Ikke på den måde, at de siger, at Syd Energi ikke må lægge fiber ind, men 

ved at stille den betingelse, at nettet efter 100 måneder skal overdrages til Søbo (af solidaritet 

overfor DOA). Det vil Syd Energi ikke gå ind på, da de regner med at deres investering først er tjent 

ind efter 20 år. Situationen er pt. fastlåst, men bestyrelsen udbeder sig et møde med 

organisationsbestyrelsen for at høre nærmere, idet der installeres Fibernet ved alle nybyggerier og 

andre afdelinger også har fået det installeret. 

5. Invitation til Kursus for beboervalgte bestyrelsesmedlemmer i Mommark 

Kurset afholdes 1 gang årligt for beboervalgte bestyrelsesmedlemmer i Søbo og NAB. Da deltagelse 

i kurset ikke er helt billigt, har bestyrelsen valgt kun at tilmelde en deltager: Annalise Almind 

6. Afskedsreception for vores gårdmand 

Da Nicolaj har valgt at gå på fortjent efterløn afholdes en afskedsreception hvor bestyrelsen er vært 

ved et glas vin og en småkage. Invitationer omdeles. 

7. Forslag til Grundejerforeningen Prinseparken  

Vi sender et forslag/ønske om at stien langs med Frederikparken afd. 25 og 26 bliver oprenset.   

8. Udendørsbelysning i perioden 23.12.2012 – 02.01.2013 

Som tidligere år vælger vi lade den udendørsbelysning på trappeopgange være tændt hele natten i 

ovenstående periode af hensyn til den præventive virkning. 

Bestyrelsen ønsker alle et godt og lykkebringende nytår. 

På vegne af bestyrelsen, Afdelingsformand 
Annalise Almind 


